
 
 
     Interpellation  

 
Kommunfullmäktige 23 maj 2024 
 

Interpellation till den tillträdande ordförande i nya nämnden, 
samhällsbyggnads- och hållbarhetsnämnden 
 
När Socialdemokraterna och Moderaterna i Tyresö gick ut med att ett nytt styre skulle bildas med 
dessa två partier, fick vi också läsa att det skulle bildas en ny nämnd - samhällsbyggnads- och 
hållbarhetsnämnden. Frågorna från stadsbyggnadsutskottet och hållbarhetsutskottet skulle flyttas till 
nämnden med syftet att de skulle ges högre prioritet.  
 
Hållbarhetsutskottet och stadsbyggnadsutskottet har haft vardera 9 ledamöter och 9 ersättare, och 
har varit underställt kommunstyrelsen. Arvodet har varit 0,15 till ordförande och 0,05 till vice 
ordförandena. Arvodet är kopplat till den tid som ordförandena har till förfogande att lägga ner på 
arbetet. I den nya nämnden blir ordförandearvodet 0,15 av ett kommunalrådsarvode. Arvodet för 
vice ordförande blir 0,05.  
 
Förutom översiktsplanering, bostadsplanering, bostadsbyggande, utbyggnad och omläggning av VA, 
avfallshantering, renhållning, miljö, klimat, natur, trafik mm, så hanterades också demokratifrågorna i 
utskotten.  
 
Frågor till den tillträdande ordförande i samhällsbyggnads- och hållbarhetsnämnden 
 
Hur ser du på arvodet till nämnden? Återspeglar det den tiden du kommer att lägga ned? Tror du att 
vice ordförandena kommer att hinna med sina uppdrag på 0,05? 
  
Hur kan frågorna anses vara prioriterade när arvoderingen halveras jämfört med den tidigare 
strukturen och när antalet ledamöter och ersättare går från sammanlagt 18+18, till 9+9?  
 
Ska demokratifrågorna behandlas i nämnden eller läggas någon annanstans?  
 

 
 
 
 
Björn Stenqvist (MP) 


